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Drita Demiri vyrastala v Stropkove, 
teraz podniká v Nemecku

Podarí sa zrealizovať chodník 
smerom od Svidníka na Stropkov? 

Naša Firma Vám ponuka maliarske  
a stavebné práce vysokej kvality:

 ▪ interiér, exteriér, ploty a iné
 ▪ montáž a demontáž plávajúcej podlahy, 

pokládka zámkovej dlažby a obrubníkov
 ▪ zakladanie dverí a pod.
V prípade akýchkoľvek otázok nás kontaktujte na 

tel. čísle +421 910 733 125

Stropkovčana Dominika Antoša 
čaká súťaž na Malte

Poslanci schválili 
rekonštrukciu atletického 
areálu - nová tartanová 
dráha, ovál aj doskočisko

Viac na str. 14 a 15
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(Pokračovanie na strane 10)

Cyklochodník na Domaši sa stáva realitou!
Skvelá správa pre všetkých 

rekreantov! Vybudovanie 
cyklochodníka na Domaši 
dostáva zelenú. Starostovia 
dospeli konečne k doho-
de so Slovenským vodo-
hospodárskym podnikom. 
Prednosta Okresného úradu 
Peter Harvan o memorande 
prezradil viac.

V rekreačnej oblasti Do-
maša - Valkov má vzniknúť 
upravené nábrežie s  cyklo-
chodníkom. Zatiaľ čo vlani 
bol problém s  tým, že riešili 
problémy s pozemkami, ten-
tokrát vzájomné spory rieši-
li všetci spoločne priamo na 
Domaši. Starostovia so SVP 
sa dohodli, pristúpili k  me-
morandu, ktoré podpísanie 
nateraz viazne, a  vybavili 
stavebné povolenie. Starosta 
obce Bžany Ladislav Vrabeľ 
(nezávislý) vyjadril v Korzári 
jasné stanovisko.  „Situácia 
je dobrá. Stavebné povolenie 
máme. Stavbu by mohla pre-
vziať pod svoje krídla župa. 
Projekt nanovo ožíva, na-
berá nové kontúry aj vďaka 
prednostovi OÚ v Stropkove 
Petrovi  Harvanovi, ktorý sa 
stal ich „mediátorom“ . 

MAJÚ STAVEBNÉ POVO-
LENIE

„Projekt tejto promenády 
neprešiel schvaľovaním kvôli 
tomu, že to nemalo stavebné 
povolenie. Preto som požia-
dal pána starostu, či by nech-

cel, aby som vstúpil do tejto 
veci ako mediátor, čo privítal 
a podarilo sa nám dohodnúť 
s pôdohospodármi, štátnymi 
lesmi, ale aj so správcami 
súkromných lesov povole-
nie,“ prezradil. Potvrdil, že 
po dvoch týždňoch intenzív-
nych rokovaní a  mediačných 
rokovaní môžu skonštatovať, 
že majú v rukách staveb-
né povolenie. „Som rád, že 
som ho mohol osobne do-
dať starostovi, lebo viem, že 
v  minulosti bol problém so 
spoluprácou so SVP.“ Roko-
vanie so  SVP sa mu nezdalo 
byť problematické. „Myslím 
si, že ľudia na SVP, aspoň 
tí, ktorých som mal možnosť 
spoznať cez rokovania, nám 
vyšli v  ústrety. Veľakrát sa 
hovorí, že centralizácia ale-
bo spojenie rôznych inštitú-
cií, v tomto prípade spojenie 

starostov do koordinácie 
rovnakého postupu, prináša 
úspechy. Myslím si, že v tom-
to prípade to tak nie je, že tí 
starostovia v okolí Domaše 
sú natoľko schopní, klobúk 
dole pred nimi, že si sami 
dokážu vybaviť, možno na 
tom svoju piesočku od SVP 
povolenia alebo spoluprácu 
so SVP, tak aby ten ich kúsok 
pri Domaši prosperoval,“ 
priznal prednosta. Samostat-
ný prístup u každého staros-
tu k SVP bude podľa jeho slov 
to, čo v tomto prípade  posu-
nie Domašu dopredu.

PRIŠLI OSOBNE A  NA-
ŠLI PRIESTOR

Na Valkove boli so staros-
tami osobne. „My sme vyvo-
lali stretnutie so SVP. V  te-
réne napadlo pána starostu 
pár ďalších myšlienok, ako 
posunúť promenádu a  cyk-
lochodník do stavu, že budú 
spojené. Takže našli sme aj 
priestor kadiaľ by to mohlo 
ísť a neuškodili by sme pod-
nikateľským aktivitám, ktoré 
sú tam dobre rozbehnuté, 
prípadne by sme neuškodi-
li tým, ktorí majú prospech 
v tejto aktivite. Za mňa by sa 
malo spísať memorandum 
o nejakej spolupráci a neja-
ký nulový bod. Bol som po-
žiadaný pánom generálnym 
riaditeľom SVP, aby som 
memorandum pripravil, išlo 
by z nášho úradu ako návrh 

aj SVP aj starostom,“ tvrdí 
Harvan. Starosta z  Kvakovej 
však prišiel s iným memoran-
dom. „Takže zase tu je niečo, 
čo je pre mňa nepochopiteľ-
né, lebo máme memorandum 
na stole a  teraz sa budeme 
biť, ktoré je lepšie. Proste 
mne to pripadá, teda v mo-
jich očiach to tak vyzerá, 
ako keby tu vojnu chcel stá-
le niekto živiť, ale v každom 
prípade, hovorím za okres 
Stropkov.“

VALKOV MÁ POTENCI-
ÁL NAPREDOVAŤ

Peter Harvan tvrdí, že 
sa nesmie zabúdať na to, že 
majú dve strany vodnej nádr-
že  Domaša, a  to sú Tura-
ny a  Valkov. „Jedine Valkov 
má pobrežie schválené a je 
kvalifikované v  RÚVZ ako 
verejná pláž. To je vlast-
ne jediná samospráva na 
Domaši, ktorá to má takto 
schválené. Takže Valkov ma 
potenciál ďalej rásť a  ďalej 
prijímať turistov, potrebu-
jeme však spolupracovať so 
SVP, či už sa memorandum 
podpíše alebo nie.“ Myslí si, 
že by boli vhodné aj ďalšie 
aktivity na Domaši. „Chys-
tám stretnutie aj s podnika-
teľmi na Domaši, chceli by 
sme tam ďalšie nové veci. Na 
stole je zriadenie jachtového 
klubu a  jednáme aj o  elek-

Projekt cyklochodníka na Domaši dostal zelenú. Spájať bude strediská  Valkov/ Tíšava, (Bžany, 
Stropkov) a Dobrá (Kvakovce, Vranov nad Topľou).
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Poslanci schválili na neplánovanom zasadnutí mestského 
zastupiteľstva projekt miniatletického areálu 
Primátor: „Verím, že aj v tejto novej výzve budeme 
úspešní a budeme môcť zrealizovať to, čo nám tu chýba.“

Uplynulý pondelok (29.3.) poslanci na neplánovanom 
17. zasadnutí MsZ schválili predloženie žiadosti o poskytnu-
tie príspevku v rámci programu Fondu na podporu športu, 
v rámci ktorého sa bude rekonštruovať atletická dráha s prí-
slušenstvom v areáli Základnej školy Konštantínova. Návrh 
predkladal P. Novák, ktorý je poverený riadením novovytvo-
reného šiesteho odboru MsÚ. 

„Na mestskom úrade 
bol vytvorený šiesty odbor. 
Naša štruktúra mestského 
úradu má viacero zmien, 
o  ktorých budeme informo-
vať na riadnom zasadnutí 
mestského zastupiteľstva. 
Tento odbor bude mať na 
starosti regionálny rozvoj aj 
samotný cestovný ruch, plán 
hospodárskeho a sociálneho 
rozvoja a všetky rôzne stra-
tégie, ktoré súvisia s budúc-
nosťou mesta a nášho regió-
nu,“ ozrejmil primátor mesta 
Ondrej Brendza s  tým, že 
zatiaľ je P. Novák povereným 
vedúcim tohto odboru, no 
v  zmysle platných právnych 
predpisov bude vypísané vý-
berové konanie na pozíciu 
vedúceho tohto odboru. 

Dodal, že mesto Strop-
kov bolo v  spolupráci s  ob-
cou Chotča úspešné v  rámci 
výzvy Ministerstva vnútra 
v projekte pre najmenej roz-
vinuté okresy, prostredníc-
tvom ktorého získali nená-
vratný finančný príspevok na 
vytvorenie pracovných pozí-
cii a na vytvorenie a zriade-
nie nového odboru.

Následne bol poslancom 
predložený návrh na spolu-
financovanie projektu re-
konštrukcia atletickej dráhy 
s  príslušenstvom v  areáli 
základnej školy na Konštan-
tínovej ulici. 

„Koncom minulého roka 
bola vyhlásená výzva fondu 
na podporu športu v  rámci 
programu „Výstavba, re-
konštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry“. 
Mesto Stropkov sa do tejto 

výzvy plánuje zapojiť s pro-
jektom rekonštrukcie atle-
tickej dráhy na ZŠ Konštan-
tínovej. Kompletná rekon-
štrukcia by mala zahŕňať 
výmenu pôvodnej antuky za 
nový moderný tartanový po-
vrch. Vzniknúť by mal atle-
tický ovál v dĺžke 250 metrov 
spolu so stometrovou drá-
hou a  taktiež s  vrhačským 
sektorom a  doskočiskom. 
Predpokladané náklady re-
alizácie dosiahnu výšku 145 
tisíc eur s  tým, že výzva je 
postavená na spolufinanco-
vaní mesta vo výške 50 per-
cent z  celkových oprávne-
ných výdavkov,“ priblížil P. 
Novák a zdôraznil, že jednou 
z  podmienok pri predklada-
ní žiadosti je tiež uznesenie 
mestského zastupiteľstva.  

Poslanec Radko Kmiť sa 
prihlásil do rozpravy a zaují-
mal sa o to, či z dôvodu tohto 
nového projektu miniatletic-
kého areálu padá projekt vý-
stavby multifunkčnej haly. 

„Do projektu multi-
funkčnej haly sme sa zapojili 
v rámci výzvy, ktorá bola vy-
hlásená Slovenským zväzom 
ľadového hokeja. Vieme dob-
re, že došlo k zmene vedenia 
SZĽH, ktorý má nového pre-
zidenta. Zatiaľ jediná hala, 
ktorá bola zrealizovaná je 
v Liptovskom Hrádku, aj to 
je v  rámci modifikovaného 
projektu, takže nateraz sme 
tento projekt nechali v  štá-
diu zámeru,“ informoval 
primátor a dodal, že ak bude 
schválený projekt tartanovej 
dráhy, projekt multifunkčnej 
haly sa nebude realizovať.

„Čo sa samotného spolu-
financovania týka, nebolo by 
na mieste, ak by sme už pri 
vyhlasovaní zámeru počíta-
li s  prácami naviac. Máme 
urobený polohopis, výškopis 
aj sondáž terénu. Napro-
jektovaná je projektová do-
kumentácia kvalifikovaným 
projektantom, teda odborne 
spôsobilej osoby a  nepred-
pokladáme navýšenie ná-
kladov, skôr máme ambíciu, 
aby verejné obstarávanie 
cenu zrazilo. Ak nastane 
situácia, že to bude ináč, 
určite to budeme riešiť v za-
stupiteľstve. Nechceme, aby 
projekt vyvolával akékoľvek 
pochybnosti. Jednoducho 
s prácami naviac sa neráta,“ 
zdôraznil O. Brendza. 

P. Novák dodal, že jed-
nou z  príloh predkladaného 
projektu je verejné obsta-
rávanie, ktoré by malo byť 
vyhlásené zajtra (30.3). „Ta-
kže v  apríli by sme už mali 
poznať vysúťaženú sumu,“ 
uviedol. 

Primátor O. Brendza pou-
kázal na to, že to nie je jedi-
ná investícia do športovísk. 
Okrem nového projektu mi-
niatletického areálu sa ďalej 
pracuje na novej umelej trá-
ve na ZŠ Mlynská, realizu-
je sa rekonštrukcia ľadovej 

plochy a  technológie, s  prá-
cami sa ďalej pokračuje aj na 
futbalovom štadióne a neza-
budlo sa ani na zveľaďovanie 
areálu letného kúpaliska. 
A  pokračuje sa aj v  areáli 
Pod vlekom. Pred podpisom 
je dotácia aj na tento projekt 
vo výške 40 tisíc eur, tá stoji 
na podpise ministerky Remi-
šovej. 

„Myslím si, že športo-
viskám venujeme dostatoč-
nú pozornosť. Verím, že aj 
v  tejto novej výzve budeme 
úspešní a budeme môcť zre-
alizovať to, čo nám tu chý-
ba,“ povedal. 

„Nie je to jednoduchá 
výzva. Z  hľadiska finančné-
ho obnosu môže niekto 50 
percentné financovanie brať 
ako nevýhodný projekt, no 
každé jedno euro, ktoré prí-
de do mesta v rámci výzvy, je 
prínosom. Verím, že sleduje-
te život v iných mestách, my 
ideme svojou cestou. Nejde-
me do megalomanských pro-
jektov prekrývania, či budo-
vania multifunkčných ob-
jektov. Myslíme si, že naša 
cesta je správna a  vyhovu-
júca našim podmienkam,“ 
uzavrel O. Brendza. 

-fec-  
Zdroj: http://www.zs3sp.sk/

Vzniknúť by mal atletický ovál v dĺžke 250 metrov spo-
lu so stometrovou dráhou a taktiež s vrhačským sektorom 
a doskočiskom. 
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Výtvarná súťaž „VESMÍR OČAMI DETÍ 2021“
Slovenská ústredná hvezdáreň v Hurbanove v spolupráci 

s hvezdárňami, okresnými astronomickými kabinetmi, cen-
trami voľného času a regionálnymi osvetovými strediskami 
organizuje v roku 2021 už tridsiaty šiesty ročník výtvarnej 
súťaže „Vesmír očami detí“. Pre okresy Svidník, Stropkov a 
Bardejov regionálne kolo zabezpečilo Podduklianske osve-
tové stredisko vo Svidníku. 

Do regionálneho kola 
súťaže sa zapojilo 29 zák-
ladných, materských a zák-
ladných umeleckých škôl z 

okresov Svidník, Stropkov a 
Bardejov s počtom prác 211.

Odborná porota, ktorej 
predsedom bol Mgr. art. 

Postupujúci v jednotlivých kategóriách
okres Stropkov

1. kategória -neúčasť
2. kategória
• Stelka Haraščáková, ZŠ  

Konštantínova, Stropkov
• Antónia Patkaňová, ZŠ 

Bukovce
• Nikola Pavlíčková, ZŠ 

Mlynská, Stropkov
• Bianka Pecuchová, ZŠ 

Chotča
• Kamila Šaková, ZŠ Bukov-

ce

3. kategória
• Nela Ivančová, ZŠ  Mlyn-

ská Stropkov
• Marián Demeter, ZŠ Hrn-

čiarska, Stropkov
• Simona Semančíková, CZŠ 

sv. Petra a Pavla Stropkov
• Jakub Baran, ZŠ Hrnčiar-

ska, Stropkov
• Ema Gajdošová, CZŠ sv.

Petra a Pavla, Stropkov

4. kategória
• Lea Hančáková, Súkrom-

ná ZUŠ, Stropkov
• Juliána Soóšová, ZUŠ  

F. Veselého, Stropkov
• Denisa Lehocká, ZUŠ  

F. Veselého, Stropkov
• Olívia Šotíková, ZUŠ  

F. Veselého, Stropkov
• Bianca Lehocká, ZUŠ  

F. Veselého, Stropkov
  

5. kategória
• Hana Hybelová, ZUŠ  

F. Veselého, Stropkov
• Katarína Prusáková, ZUŠ 

F. Veselého, Stropkov
• Karolína Komišaková, 

ZUŠ F.Veselého, Stropkov
• Timea Verbová, ZUŠ  

F. Veselého, Stropkov
• Sára Mária Mačejová, 

ZUŠ F. Veselého, Strop-
kov

SÚŤAŽ O UNIKÁTNU 
RUSÍNSKU MAĽOVANKU 

POZNÁ SVOJHO VÍŤAZA:
Rusínsku výšivku s maľovankou získava  

Márie NACHTMANOVÁ.

Srdečne blahoželáme! Veríme, že Vám urobí radosť.

Ďakujeme všetkým, ktorí sa do súťaže zapojili.

Tomáš Olijár a jej  členmi 
Ing. arch. Pavel Mochnacký 
,Gabriela Madejová a Kata-
rína Grúsová vybrali v  jed-
notlivých kategóriách päť 
rovnocenných prác v okre-

se Svidník, v okrese Strop-
kov a v okrese Bardejov z 
každej z piatich kategórií, 
ktoré postupujú do celo-
slovenského kola súťaže v 
Hurbanove.
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Chodník v smere od Svidníka do Stropkova vnímajú viacerí 
ako nevyhnutnosť pre zachovanie bezpečnosti chodcov 
Podarí sa tento podnet zrealizovať?

Poslanec MsZ Stanislav 
Kolcún na neplánovanom 
pondelkovom zasadnutí 
v rámci interpelácii otvoril 
tému, ktorá bola spomí-
naná približne pred štyrmi 
rokmi. Je stále aktuálna, 
pretože v lokalite sa rozvíja 
individuálna bytová výstav-
ba, v pláne je aj výstavba 
posilňovne. 

„Jedná sa o vybudovanie 
chodníka pozdĺž cesty prvej 
triedy v smere od Svidníka 
do Stropkova, od križovat-
ky ulice S. Jurkoviča a Šariš-
ská ulica po križovatku ulice 
Petejovská so Šarišskou  uli-
cou, uvedomujúc si fakt, že 
sa jedná o cestu prvej trie-
dy, spadajúcu do kompeten-
cie Slovenskej správy ciest,“ 
uviedol poslanec S. Kolcún. 
„V súvislosti s rozvojom in-
dividuálnej bytovej výstav-
by v lokalite ul. S. Jurkoviča, 
berúc do úvahy aj fakt, že 
na tejto ulici sa práve začína 
s výstavbou posilňovne, sa 
predpokladá rapídny nárast 
počtu chodcov, ktorí použí-
vajú okraj cesty na svoj pre-
sun. Každý z vás pozná uve-
dený úsek a môže so mnou 
len súhlasiť, že pre chodcov 
sa jedná o zvlášť nebezpečný 
úsek. K ohrozovaniu chodcov 
dochádza jednak zo strany 
nákladných, ale aj osobných 
automobilov,“ vysvetlil svoj 
podnet a dodal: 

„Pravdou je, že v súvis-
losti s výstavbou obchva-
tu Stropkova síce dôjde 
k odkloneniu časti dopravy, 
hlavne kamiónovej, z uvede-
ného úseku cesty, no nič to 
v zásade nemení na situácii a 

dôležitosti, pretože uvedený 
úsek do budúcna bude viac 
frekventovaný a  využívaný 
chodcami. Doprava v smere 
do Medzilaboriec ostáva na-
ďalej zachovaná po uvedenej 
ceste.“ 

Primátor Ondrej Brendza 
reagoval: 

„Berieme to ako podnet. 
Každá jedna investícia, či 
akcia, ktorá sa deje v  meste, 
začína nápadom alebo pod-
netom. Opäť sa zaktualizo-
val a  pripomenul tento pod-
net. Tejto lokalite sa venuje-
me, nielen v  rámci verejného 
osvetlenia.“

 Ako však poslanci aj pri-
mátor správne poznamenali, 
vlastníkom je Slovenská sprá-
va ciest, riešenie preto nemusí 
byť veľmi jednoduché.

„Na budúci utorok prij-
meme štátneho tajomníka 
Ministerstva dopravy SR J. 
Kmeťa. Budeme sa informo-
vať ako zabezpečiť, aby sme 
dostali predbežný súhlas. 
Neočakávajme, že Slovenská 
správa ciest (SSC) vybuduje 
chodník, pretože takéto ak-
tivity nerobí. Posledný chod-
ník, ktorý SSC vybudovala, 

bol chodník v Lade,“ uviedol 
primátor O. Brendza a v záve-
re dodal:  

„Keď budeme mať nejaký 
predbežný súhlas a  stanovis-
ko SSC, môžeme sa zaoberať 
tým, či pôjdeme do projekto-
vej dokumentácie a rozpočtu, 
ale nie je to také jednoduché. 
Problémom môže byť zráž-
ková voda, všetko však posú-
dia odborne spôsobilé osoby. 
O ďalšom postupe však bude-
me informovať.“

-fec- 
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Výtvory Anky Slivkovej mohli vidieť v mnohých štátoch
„Ani by mi nenapadlo, ako veľmi ma to očarí“

Anna Slivková z Vislavy sa 
maľovaniu vajíčok začala veno-
vať v roku 2019. K tejto práci ju 
priviedla jej veľmi dobrá kama-
rátka Jitka, ktorá sa tomu venuje 
od detstva. «Bolo to v čase, keď 
som nemala žiadnu prácu. Po-
vedala som si teda, že skúsim 
urobiť nejaké vajíčka len tak 
pre seba do košíka. Nemala som 
materiál, ani prostriedky. Ka-
marátka mi napichla špendlík 
do ceruzky, ukázala mi, ako sa 
píše voskom, dala zopár vosko-
viek, vyfúknuté aj nalakované 
vajíčka so slovami, že môžem 
začať,» zaspomínala si Anka. A 
tak začala, v tom období ani ne-
tušila, ako veľmi ju to uchváti. 

Maľovala vo dne v noci
Ako vždy, aj v tomto prípa-

de boli začiatky ťažké. Anka 
to však vnímala ako výzvu. 
«Chcela som robiť iné vajíčka, 
aké robievala moja spomína-
ná kamarátka. Iné, ako som 
bežne videla. Uchvátili ma a 
učarovali mi kvietočky. Viem 
si naživo spomenúť, ako som 
jeden kvietok robila približne 
päť hodín formou, že som spra-
vila - zotrela, kým som prišla 
na to, akú má mať vosk správ-
nu teplotu, aby mali kvietočky 
3D efekt a vosk sa nerozlieval. 
Povedala som si však, že na to 
musím prísť. Prvé pokusy som 
zdieľala aj na sociálnej sieti, 
samozrejme, s malou dušič-
kou.» Vislavčanka práve vďaka 
tomu zistila, že jej výtvory sa 
ľuďom páčia. Za dva mesiace 
vyšlo spod jej rúk 350 kúskov. 
Maľovala aj po nociach, keďže 
chcela vyhovieť skutočne kaž-
dému a splniť akékoľvek pria-
nie. Už počas prvého mesiaca 
sa jej vajíčka dostali na výstavu 
v Múzeu ukrajinskej kultúry vo 

Svidníku i na výstavu v Nižnej 
Olšave, kde vyhrala súťaž o naj-
krajšie naaranžovaný košík. 

«Teším sa, ak sa moje vý-
tvory ľuďom páčia»

Anka sa zúčastnila aj XI. 
ročníka Výstavy veľkonočných 
kraslíc v Mestskom kultúrnom 
stredisku v Stropkove, ktorá 
bola spojená s predajom. «Moje 
vajíčka putovali do krajín, ako 
je Francúzsko, Nemecko, Ra-
kúsko, Ukrajina, Česká repub-
lika, no objavili sa aj na západ-

nom a strednom Slovensku. To 
sú len miesta, o ktorých viem, že 
sa tam dostali. A toto je mojou 
motiváciou, hnacím motorom.,» 
vysvetlila. Túto kreatívnu žien-
ku hreje pri srdci, keď vidí, ako 
jej vajíčko niekoho teší a aj sku-
točnosť, keď sa jej výtvor dosta-
ne až za hranice. 

«Vajíčko musí doslova 
žmurknúť»

Vajíčka sú písané voskom, 
kde Anka kombinuje kvietočky, 
madeiru, vintage. «Pribudli aj 
motýle, vážky, mravce či lien-
ky. Moje vajíčka sú výrazné. 

Zastávam názor, že vajíčko 
musí udrieť do očí už z diaľky, 
doslova žmurknúť na svojho 
budúceho majiteľa,» objasnila 
a zároveň dodala, že nemá nič 
proti moderným a iným tech-
nikám, no jej jednoducho uča-
roval vosk a je skôr za tradície. 
Každému vajíčku sa snaží dať 
vlastný príbeh. Maľuje pod-
ľa nálady a podľa toho, čo jej 
v danej chvíli napadne. «Spod 
mojich rúk vyšli stovky vajíčok, 
ale ani jedno by ste nenašli 

identické. Robím kolekcie na 
želanie, podľa farby interiérov 
a predstáv.» 

Dopyt oproti roku 2019 vý-
razne klesol

Anka priznala, že minulý 
rok bol iný. Vajíčka síce poskyt-
la na výstavu do Múzea ukra-
jinskej kultúry vo Svidníku, 
no výstava sa už nekonala. A 
tak zhasli všetky jej predstavy 
a plány, ktoré mala o výsta-
ve v Poľsku. «Korona zasiahla 
všetkých. Nikto v tom roku ne-
javil záujem o vajíčka. Ani ja 
som nemala žiadnu motiváciu 
tvoriť. Bol to smutný rok pre 
všetkých,» priznala, no zároveň 
dodala, že rok 2021 je už iný. 
«Korona síce stále je, no ľudia 
si povedali, že Veľká noc bude 
tiež. Dopyt síce klesol o polovi-
cu oproti roku 2019, no napriek 
situácii, aká je, som mohla po-
tešiť mnoho rodín.»

«Rada by som potešila tých 
najmenších»

Anka sa rada venuje aj vý-
robe sezónnych vecí, s ktorý-
mi jej pomáha jej dcéra. «Rady 
vyrábame napríklad čižmičky, 
snehuliakov, dekoratívne ven-
ce na dvere, adventné vence, 
svietniky, vianočné ozdoby 
alebo mackov z ruží. Najviac 
som však hrdá na Olafa (115 
cm), ktorého som vytvorila zo 
starých novín, hladkej múky 
a lepidla pred štyrmi rokmi. 
Vdýchla som mu život. Bol vy-
tvorený pre potešenie tých naj-
menších, čiže detičiek. Tie roz-
žiarené očká, keď prišli k nám 
na Vianoce...Touto cestou by 
som ho chcela darovať do ne-
jakej materskej školy alebo ne-
jakého zariadenia pre detičky. 
Budem rada, ak niekto prejaví 
záujem,» dodala na záver. 

Veľká noc a vajíčko 
patria oddávna k sebe

Veľká noc je najstarším a najvýznamnejším sviatkom 
kresťanského cirkevného roka, ku ktorému neodmysliteľne 
patria veľkonočné vajíčka. Tento sviatok je už síce za nami, 
no my sa k nemu vrátime dvoma rozhovormi s kreatívnymi 
dámami, ktoré nám prezradili aj to, akými rôznymi spôsob-
mi skrášľujú naše veľkonočné košíky.

Ankine výtvory majú za se-
bou nejednu výstavu.

Vislavčanka Anna Slivková.



7 7 Stropkovské SpektrumStropkovské Spektrum 6. apríl 20216. apríl 2021

Božena Šelepcová sa maľovaniu vajíčok venuje 
neuveriteľných 42 rokov
„V tom čase nebolo dostupných toľko farieb“

Božena Šelepcová pochá-
dza z malej dedinky Kore-
jovce, no už 36 rokov býva 
vo Svidníku. Spomína si, že 
keď bola malým dievčatkom a 
blížila sa Veľká noc, tak vče-
lí vosk voňal v každom dome, 
preto to chcela vyskúšať aj 
ona. „V tom čase neboli do-
stupné také farby ako v sú-
časnosti, a tak som krepový 
papier namočila do vody do 
pohárov, pridala som ocot, 
aby farba lepšie držala, roz-
topila som si vosk a skúšala 
som. Potom som sa akosi toho 
chytila, bavilo ma to, tak som 
skúšala špendlíkovou hlavič-
kou robiť na vajíčko voskom 
čiarky. Následne som dala 
vajíčko do farby a keď bolo 
zafarbené, nechala som ho 
vyschnúť. Potom sa ten vosk 
dával dole tak, že sa nahria-
la handrička a vďaka horúcej 
vode išiel vosk dole,“ priblížila 
svoje začiatky Boženka.

Najviac sa jej páči vosko-
vá technika

Svidníčanke sa to zapáčilo 
a tak začala maľovať. Keď sa 
vydala, s manželom sa odsťa-
hovali do mesta. „V bytovke 
ale nie je taká pec ako na de-
dine. Rozmýšľala som teda, 
ako by som mohla robiť vajíč-
ka. Na plynovej peci to nešlo, 
tak mi dal manžel urobiť dre-
vený stojan, do toho kahan-
ček, nad ním je lyžica a takto 
zohrievam vosk,“ prezradila 
a dodala, že neskôr chcela 
vyskúšať niečo nové, ale tak, 
aby to súviselo s voskom. 
„Začala som vajíčka natie-
rať akrylovou farbou a podľa 
farby som ladila farebné pas-
telky. Chcela som ostať verná 
voskovej technike, pretože si 
myslím, že vajíčko a vosk, to 
patrí na Veľkú noc k sebe.“

„Zlaté či strieborné vajíč-
ka mali úspech“

Šikovnú žienku najviac 
baví, ak má v ruke špendlík 
a premýšľa nad vzorom, keď-
že ani jedno jej vajíčko nie je 

rovnaké. „Keď sa začali or-
ganizovať súťaže, chcela som 
zaujať niečím novým. Robila 
som zlaté, strieborné vajíčka, 
ktoré ľudia veľmi obdivovali, 
z čoho som bola milo pre-
kvapená,“ prezradila. Božena 
bola na mnohých súťažiach 
ocenená.

Pri maľovaní kraslíc ne-
smie chýbať trpezlivosť

V dnešnej dobe sa maľo-
vaniu vajíčok venuje mnoho 
žien, ale i mužov, ktorí vyu-
žívajú všelijaké techniky. „Na 
maľovanie kraslíc musíte mať 
trpezlivosť, fantáziu a čas. 
Myslím si, že každý má ne-
jaké predpoklady na to, aby 
mohol maľovať vajíčka. Ja ich 
robím už 42 rokov napriek 
tomu, že mi už ruky neslúžia 
tak, ako niekedy, keďže mám 
zdravotné problémy. Často 
mi nejaké vajíčko spadne a 
rozbije sa. Pri vyfukovaní mi 
musí pomáhať manžel. Naj-
horšie je, keď je už vajce na-
maľované, je krásne a práve 
vtedy mi spadne. Vtedy je to 
na nervy,“ povedala s úsme-
vom.

Svoju prácu prezentova-
li aj pred žiakmi základnej 
školy

Boženka má vďaka práci 
s kraslicami mnoho pekných 
zážitkov. „Veľmi ma potešilo, 
keď ma pred rokmi oslovili 
zo základnej školy v Giral-

tovciach, či by som prišla de-
ťom predviesť, ako sa maľujú 
vajíčka. Bola som potešená 
z toho, ako to žiakov bavilo. 
Keď som videla, ako držia v 
rukách vyfúknuté vajíčka, 
ktoré si z domu doniesli a 
chceli na ne kresliť, zahrialo 
ma pri srdci.“ Podľa Bože-
ninkých slov mali niektoré 
deti pekné ťahy a predpokla-
dy na to, aby sa tomu mohli v 
budúcnosti venovať. Božena 
sa zúčastnila aj súťaží v Gi-
raltovciach, Nižnej Olšave, 
Okrúhlom, Nižnom Orlíku či 
v Múzeu ukrajinskej kultúry 
vo Svidníku. „Z týchto súťa-
ží som si priniesla všelijaké 
ocenenia aj cenu primátora 
Giraltoviec. Taktiež som do-
stala aj ceny za najkrajšie 
naaranžovaný košík s krasli-
cami. Moje výtvory sa veľmi 
páčili aj p.Hudákovi, ktorý 
už nie je medzi nami. Moje 
kraslice zverejnil aj vo svo-
jej knihe s názvom História 
Svidníka.“

„Ľudia chcú stále nové 
techniky“

Táto sympatická dáma už 
v poslednej dobe upustila od 
maľovania kraslíc zo zdravot-
ných dôvodov, no rodinu stále 
rada poteší svojimi výtvormi. 

„Chcem, aby mali na pamiat-
ku. Doma nás bolo jedenásť 
detí, ja som najmladšia a je-
diná zo súrodencov, ktorá má 
na to talent. Aj keď už nero-
bím niekoľko kraslíc za večer, 
ako tomu bolo niekedy, teším 
sa, že môžem urobiť aspoň 
nejaké. Stále niečo vymýš-
ľam. Teraz som začala robiť 
vajíčka z polystyrénu. Výho-
dou je, že keď spadne, ne-
rozbije sa. V poslednej dobe 
mám pocit, že batikované 
vajíčka zanikajú. Ľudia chcú 
niečo nové, iné techniky, no 
podľa mňa je vajíčko písané 
voskom najkrajšie,“ doplnila 
na záver nášho rozhovoru.

 Na súťaže som chodila 
do Giraltoviec, Nižná Olšava, 
Okrúhle, Nižný Orlík, MUK 
Svidník, z týchto súťaží som 
si odniesla rôzne ocenenia aj 
cenu starostu v Giraltovciach, 
dostala som aj ceny za naj-
krajšie naaranžovaný košík s 
kraslicami, moje kraslice sa 
veľmi páčili pánu Hudáko-
vi,ktorý už je nebohý, zve-
rejnil kraslice aj v knihe His-
toria Svidníka.Dobrý pocit 
som mala, keď sme chodili do 
cerkvi na sviatky s košíkom, 
videla som, že boli vo viace-
rých košíkoch kraslice, ktoré 
som ja maľovala.

 Jej tvorba je skutočne rozmanitá.

Božena sa maľovaniu vajíčok 
venuje už desiatky rokov.
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Drita Demiri vyrasta-
la v Stropkove do svojich 
dvanástich rokov. Jej rodina 
je v našom meste známa, 
keďže rodičia sú majiteľmi 
stropkovskej zmrzliny už 
desiatky rokov. Drita sa tak-
tiež vydala podnikateľským 
smerom, avšak v inej oblasti 
a dokonca aj v inom štáte. 
Spolu so svojim manželom 
vlastní v Nemecku café 
lounge bar, čiže cez deň ide 
o kaviarenskú prevádzku a 
večer nočný bar. 

“Najhoršie bolo zvyk-
núť si na ruch veľkomesta”

V cudzine je už 27 ro-
kov. Posledných sedem ro-
kov prevádzkuje spomínaný 
bar. “Keď sme sa rozhodli 
ísť do Nemecka, zvažovali 
sme viacero možností na 
usedenie. Nakoniec sme sa 
rozhodli pre mesto Dus-
seldorf, pretože ponúka 
viacero možností štúdia 
pre moje deti,” vysvetlila v 
úvode a dodala, že začiatky 
neboli jednoduché. Najzlo-
žitejšie bolo zvyknúť si na 
ruch veľkomesta. 

Prevádzka ponúka širo-
ký výber jedál a nápojov

Podnik, ktorý Drita s ro-
dinou vlastní, sa volá Café 
bar lounge Botschaft, čo v 

preklade znamená amba-
sáda a nachádza sa v srdci 
mesta. “Keďže sme pred tým 
dvadsať rokov pôsobili v Ra-
kúsku, je to aj viedenská ka-
viareň. Už z názvu je mož-
né vydedukovať, že bar je 
stvorený ako pre dennú, tak 
aj večernú klientelu. Máme 
široký výber teplých, ale aj 
studených jedál a osviežu-
júcich nápojov či koktailov. 
Zároveň ponúkame aj rôzne 
jedlá od klasickej pizze až 
po rakúske špeciality.” 

Nemci majú radi dobrý 
servis a nízke ceny

Hovorí sa, že nemecká 
klientela patrí k tým nároč-
nejším, čo môže potvrdiť aj 
Drita. Jej podnik si však po 
rokoch získal stálych hostí, 

ktorí sa stále radi vracajú, 
najmä na palmovú terasu. 
“Priznám sa, že začiatky boli 
ťažké, pretože Nemci sú veľ-
mi skeptickí voči novému a 
neznámemu. Majú radi dob-
rý servis, nízke ceny a dob-
rú kvalitu, čo nám dáva veľa 
práce, ak to chceme všetko 
skĺbiť. Avšak, ak si ich získa-
te, ostanú vám verní. Vsadi-
li sme na stratégiu rodinnej 
atmosféry a vytvorili sme 
prostredie, kde sa ľudia cítia 
ako členovia jednej multi-
kultúrnej rodiny,” ozrejmila. 
Café bar lounge Botschaft má 
aj zákazníkov, ktorí prídu aj 
niekoľkokrát denne na kávu 
a večer na dobré koktaily. 

“Momentálne pracuje-
me v obmedzenom reži-
me”

Podmienky na podnika-
nie v tejto krajine sú veľmi 
ťažké, keďže konkurencia 
je obrovská. “Preto pracu-
jeme sedem dni v týždni od 
rána do noci. Momentálne 
robíme v obmedzenom re-
žime, čiže zákazníci nemô-
žu sedieť u nás, ale všetko 
si musia vziať so sebou. Na 
druhej strane sa nám tu páči 
rôznorodosť kultúr, čo je pre 
nás výzva všetkých uspoko-
jiť. Jediné, čo by mohlo byť 
lepšie, je byrokracia,” ne-
tajila. 

V podniku robí aj Dritin 
mladší brat

V podniku pracuje aj ďal-
ší člen rodiny, Dritin mladší 
brat Orhan, ktorý sem prišiel 
pred rokom zo Slovenska. 
Vďaka komunikatívnosti sa 
jazyk naučil veľmi rýchlo a 
vďaka jeho veselej povahe 
si ho hostia hneď obľúbili. 
“Ako už prezrádza názov 
Botschaft, nájdete u nás za-
mestnancov rôznej kultúry a 
národnosti.” 

Plánujú návrat na Slo-
vensko?

Drita a jej manžel vybudo-
vali tento podnik od nuly, na 
čo sú hrdí. Avšak netaja, že v 
momentálnej situácii je ťažké 
niečo plánovať. Do budúcna 
premýšľajú nad tým, že by 
svoje vízie a skúsenosti pre-
niesli na Slovensko. “Keďže 
moji rodičia už celú večnosť 
podnikajú so zmrzlinou v 
Stropkove, nevylučujeme, že 
rozšírime už zabehnutú tra-
díciu podnikania. Dusseldorf 
je centrum japonskej a ázij-
skej kultúry. Domov na Slo-
vensko by som teda doniesla 
niektoré ich produkty a ná-
pady. Naopak, zo Slovenska 
sem by som si vzala svoju 
rodinu, za ktorou mi je veľmi 
smutno,” dodala na záver.

-red-

Drita Demiri má vlastný podnik v Nemecku
“Podnikanie tu nie je jednoduché, 
konkurencia je obrovská”

Drita so svojím bratom Orhanom.

Podnik, ktorý vlastní Drita so svojím manželom.
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Každý rok sa na našej škole 
v čase blížiacich sa veľkonoč-
ných sviatkov koná výtvarná 
súťaž na tému „VEĽKÁ NOC“. 
Cieľom súťaže je, aby deti vý-
tvarne stvárnili svoju vlastnú 
predstavu o tom, ako a s kým 
by najradšej strávili tieto 
sviatky jari. Túto výtvarnú 
súťaž organizovalo Centrum 
voľného času v spolupráci so 
školskými klubmi detí v čase 
od 22. 3. - 26. 3. 2021. 

Do tohto zápolenia sa za-
pojili takmer všetci žiaci I. 
stupňa ZŠ. Súťaženie o  naj-
krajšie zobrazenie veľko-
nočných sviatkov bolo veľmi 
kreatívne. Deti vystrihovali, 
lepili, kreslili, maľovali, fa-

rebnými pastelkami zdobili 
kraslice, jarné kvety, zajači-
kov, kuriatka, ...

Aktivity detí počas celého 
týždňa nás presvedčili o tom, 
že ich kreativita a  nadšenie 
nemalo konca. A  aj toto je 
jedna z  ciest, ako v  deťoch 
rozvíjať ich fantáziu. 

Všetky práce boli zaují-
mavé, výnimočné a  origi-
nálne. Víťazi obdržali vecné 
ceny a  diplomy. Všetci zú-
častnení žiaci boli odmenení 
sladkosťami.

ZŠ Mlynská Stropkov

Robo Front zo ZŠ Mlynskej boduje  
na prírodovedných súťažiach 

Naša škola ZŠ na Mlynskej ul. V Stropkove sa aktívne 
zapája do rôznych olympiád, súťaží a projektov. Žiakov, ktorí 
radi súťažia, neodradili ani zmeny, ktoré sú spojené so súčas-
nou nepriaznivou pandemickou situáciou. Súťaží sa online. 

K  takýmto žiakom patrí 
mimoriadne nadaný a  ta-
lentovaný deviatak Róbert 
Front, ktorý sa aj v  tomto 
školskom roku zapojil do 
mnohých súťaží v predmeto-

vých olympiádach, kde dosia-
hol vynikajúce umiestnenia. 
Zúčastnil sa a  bol úspešný 
v  okresnom kole dejepisnej 
olympiády, na krajskom kole 
bol úspešným riešiteľom. 

Zúčastnil sa aj okresného 
kola geografickej olympiády, 
kde bol taktiež úspešným 
a  postupuje na krajské kolo. 
V  polovici marca sa zúčast-
nil okresného kola chemickej 
olympiády, aj okresného kola 
fyzikálnej olympiády, na-
priek tomu, že náš okres túto 
súťaž neorganizoval. A  opäť 
bodoval. V  oboch súťažiach 

získal prvé miesta s  postu-
pom na krajské kolá. V  tom 
istom čase sa zúčastnil súťa-
že Čo vieš o hviezdach, kde je 
už niekoľkoročnou stálicou. 
Aj tam sa mu darilo a z  tre-
tieho miesta, ktoré získal, 
postúpil opäť na krajskú sú-
ťaž. Robo je dôkazom toho, 
že aj online sa  dá študovať 
a vzdelávať sa. 

Blahoželáme  mu a bu-
deme mu držať palce na 
krajských kolách a  v  ďalšom 
štúdiu, zaslúži si to! Tešíme 
sa z  úspechov nášho žiaka 
a môžeme si do budúcna len 
želať, aby takýchto žiakov, 
ktorí šíria dobré meno našej 
školy, bolo čo najviac.

Ing. Zajtková,  
Mgr. Vašková

Žiaci z Mlynskej sa zapojili 
do Veľkonočnej súťaže
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trických člnoch na Domaši.“ 
Majú ešte prediskutovať, akú 
majú predstavu podnikatelia 
a  tí, ktorí majú lode na Val-
kove. „Viem, že to memo-
randum bude problém. V 
každom prípade Domaša je 
priorita pre VÚC, ale aj pre 
náš okres. Budeme pracovať 
na tom, aby sme dostali čo 
najviac atrakcií pre Valkov.“ 
Prednosta Harvan tiež pre-
zradil, že by bol rád, keby bol 
vstup na Domašu aj naďalej 
zdarma a  platilo by sa len 
parkovanie. „Aj takto vieme 
vyslať ľuďom signál, že ich 
tam vítame.“ 

SVP TŔŇOM V  OKU 
STAROSTOV, NO SPOLOČ-
NÁ PRÁCA PRINIESLA 
OVOCIE

Harvan sa to snaží vní-
mať viac pozitívne ako nega-
tívne, aj on sám sa vraj snaží 
vymýšľať veci pre okres tak, 
aby okres prosperoval.. „Aby 
dal signál Slovensku aj oko-
liu, že dá sa aj v tomto čase 
rásť a  budovať, vnášať po-
koj a  možno aj také svetlo 
istoty do našich životov. Čo 
sa týka cyklochodníka, SVP 
bol dotknutým subjektom. 
Potrebovali sme od nich vy-

jadrenie k  celkovej stavbe.“ 
Keďže SVP bol v  minulosti 
tŕňom v  oku starostov, tak 
som si to zobral na starosť 
ja, pán starosta si zase zo-
bral iné veci a myslím si, že 
takto skombinovaná práca 
priniesla ovocie v  podobe 
toho, že to stavebné povole-
nie je,“ teší sa Harvan.

17 KM OKRUH SPOJÍ 
MALÚ DOMAŠU S VALKO-
VOM

Podľa Harvana je ešte 
potrebné domyslieť, ako to 
spojiť s  Domašou. „Stále 
hovoríme o  cyklochodníku, 
ktorý pretína pozemky sú-
kromníkov, prípadne štátne 
pozemky. Toto ešte potre-
bujeme domyslieť. K  tomu-
to si potrebujeme sadnúť 
aj s  mestom Stropkov, aj 

s dotknutými majiteľmi po-
zemkov. Chceli by sme to 
naozaj prepojiť, lebo malý 
kúsok nám bude chýbať a 
to by bola škoda,“ myslí si 
prednosta okresného úradu. 
Začiatok chodníka by mal 
byť na Malej Domaši. „Čo sa 
týka cyklochodníka, začína 
na Malej Domaši a mal za-
čínať na Dobrej, po posled-
ných informáciách, ktoré 
som mal doteraz od pána 
starostu Malej Domaše. Vy-
tvoril by sa 17-kilometro-
vý okruh, ktorý spojí Malú 
Domašu s  Valkovom. Cyk-
lochodník by mal končiť na 
kempingovom mieste Tíša-
va, to je jedna stavba a dru-
hou stavbou je cykloprome-
náda, ktorá by mala začínať 
na začiatku Valkova a mala 
by sa spojiť s  cyklochodní-
kom na Tíšave.“

 
PLÁŽ OSTANE PLÁŽOU
Prezradil, že cyklopro-

menáda by mala ísť stredom 
pláže. „SVP nás upozor-
nil, že ak to pôjde stredom 
pláže a  bude ju pretínať, 
nebude to určite vníma-
né pozitívne, preto sme sa 
rozhodli, že pláž necháme 
plážou a  stavbu postavíme 
trochu vyššie, teda nad pláž 
postavíme celú tu stavbu 

cyklochodníka a  cyklopro-
menády. Členovia SVP sa 
vyjadrili, že v  takomto prí-
pade stavebné povolenie 
nebude problém.“ Rovnako 
tak aj stavba, ktorá vchádza 
do samotného diela Doma-
ša, na ktorom by chceli mať 
mólo, pripadne jachtársky 
klub. „Boli by radi, aby 
práve tam boli umiestnené 
elektročlny. Potom by všet-
ko dávalo zmysel. Uvidíme, 
akým spôsobom prejdeme 
na druhú stranu, či sa pôjde 
smer Bžany - Lomne a spojí 
sa to potom s  Nižnou Ol-
šavou. Máme ďalší ambi-
ciózny plán, ktorý sme už 
predstavili aj na minister-
stve dopravy, zatiaľ teda len 
nejakým nákresom. Chceli 
by sme počuť aj ich vyjad-
renie k  tomu, no ešte sme 
to neprebrali so SVP. Tým 
plánom je, aby v najužšom 
bode Domaše prechádzal 
cyklochodník a  promenáda 
na druhú stranu a smeroval 
potom do Turian. Či sa nám 
premostenie podarí alebo 
nie, nevieme nateraz pove-
dať, ale určite bude rokovať 
so SVP, pretože sa to stretlo 
s celkom  pozitívnym ohla-
som, uvidíme teda čo bude,“ 
dodáva Harvan nádejne. 

(mc, af)

Oznam PZ SR - Prešovský kraj
Opatrenia na hraniciach počas 

veľkonočných sviatkov: kontroly 
non stop

Od zajtra, 1. apríla budú policajti 
vykonávať intenzívnu kontrolu ka-
ranténnych povinností osôb a  dodr-
žiavania obmedzenia pohybu a poby-

tu zákazom vychádzania po vstupe na 
územie Slovenskej republiky cez vnú-
torné hranice na hraničných priecho-
doch s Rakúskou republikou, Maďar-
skom, Poľskou republikou a Českou 
republikou. 

Skontrolujú posádky všetkých 
osobných motorových vozidiel, vo-

zidiel hromadnej dopravy a peších 
cestujúcich, ktorí budú prichádzať na 
územie Slovenskej republiky. 

Tieto kontroly budú nepretržite 24 
hodín na všetkých otvorených hra-
ničných priechodoch. 

Uzavreté hraničné priechody budú 
policajti aj naďalej monitorovať.
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Dňa 31. marca 2021 uplynulo 15 rokov,  
čo nás navždy opustila naša mamka, bab-
ka a prababka

Mária SLIVKOVÁ 
z Vyškoviec (Svidníka).

Kto ste ju poznali a mali radi, venujte jej 
spolu s nami tichú spomienku.

S úctou a vďakou spomínajú synovia 
Jozef a Miroslav s rodinami, vnúčatá a 

pravnúčatá.

SPOMIENKA

„Slza v oku, v srdci žiaľ, 
čo drahé bolo osud vzal. 
Odišiel si nám všetkým, 
ktorí Ťa radi mali. 
Odišiel si bez toho, 
aby nám Tvoje ústa zbohom dali.“ 
S hlbokým zármutkom v srdci oznamujeme, 
že nás dňa 23. marca 2021 vo veku 56 rokov 
navždy opustil náš drahý 

Miroslav ANTOŠ 
zo Stropkova.

Ďakujeme všetkým príbuzným a známym, 
ktorí sa s ním prišli rozlúčiť na jeho poslednej 
ceste, za prejavy sústrasti a kvetinové dary. 

S láskou a úctou sa lúčia vnúčatká Tobiasko 
a Dušanko, všetci príbuzní a známi 

a ostatná smútiaca rodina. 

„Tak rýchlo ten čas letí, tak rýchlo uteká, 
no každý deň, ocko, patrí Ti naša spomien-
ka. Osud Ti nedoprial s nami dlhšie byť, 
ale v našich srdciach budeš stále žiť.“ 
Dňa 9. apríla 2021 uplynie deväť rokov,  
čo nás navždy opustil náš drahý manžel, 
otec a dedko 

Štefan PISKORIK 
z Kručova. 

Kto ste ho poznali a mali radi, venujte mu 
spolu s nami tichú spomienku a modlitbu. 

S láskou spomína smútiaca rodina. 

„Neplačte, že som odišla,  
ten pokoj a mier mi prajte,  
len večné svetlo spomienky  
mi stále zachovajte.“

Dňa 30. marca 2021 uplynuli dva roky, čo 
nás navždy opustila naša mamka, babka a 
prababka

Zita FIĽARSKÁ.
S láskou spomína smútiaca rodina.

SMÚTOČNÉ OZNÁMENIE

SPOMIENKA

SPOMIENKA

Ročné online
1,50 eur mesačne

18 eur
za 12 mesiacov

Polročné online
1,75 eur mesačne

10,50 eur
za 12 mesiacov

Kombi online + print
2,90 eur mesačne

34,80 eur
za 12 mesiacov

PREDPLAŤTE SI NÁS AJ ONLINE

Viac informácií na www.espektrum.sk alebo redakcia@espektrum.sk

POTRAVA PRE DUŠU...
Z knihy B. Ferrera: Nebo v našom dome

V PRÍPADE NEČAKANEJ POHROMY 
„Čo by ste ako prvé zachraňovali v prípade nečakanej 
pohromy?“ 
Túto otázku položil ktosi z priateľov, ktorí sa spolu 
s manželkami a deťmi zišli okolo stola u jedného z nich, 
aby oslávili koniec roka. Otázka vyvolala živú diskusiu.
„Vkladnú knižku,“ povedal jeden.
„Cenné predmety,“ povedal iný. 
„Deti,“ rozhodne povedal ďalší. 
Všetci s ním súhlasili: v prípade nečakanej katastrofy by 
na prvom mieste mysleli na deti.
Zrazu v kuchyni vyletela pokrievka z tlakového hrnca 
a do izby sa vovalila para.
O niekoľko sekúnd boli všetci vonku a nechali za sebou 
poprevracané stoličky a poháriky. 
Všetci okrem detí, ktoré zabudli v dome a ktoré sa ďalej 
hrali v susednej izbe. 

Kŕmime sa slovami a svojim táraninám nakoniec aj sami 
uveríme. 
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RÔZNERÔZNE
 ▪ Vykonávame kompletné 
stavebné práce za najlepšie 
ceny v okolí. 0944 210 202.
 ▪ Poskytujem lacno masáž 
a bankovanie celého tela. 
V prípade potreby aj u Vás 
doma. Tel.: 0908 972 398.
 ▪ Čistenie pozemkov a lesa. 
Viac na: www.stiepkovanie.
eu alebo tel.: 0908 384 306.
 ▪ Predávam palivové drevo. T. 
č. 0949 553 180

PREDÁMPREDÁM
 ▪ Predám perinu s novým pe-
rím. Tel.: 054/742 29 91. 

PRÁCAPRÁCA
 ▪ Výrobná spoločnosť vo 
Svidníku príjme do za-
mestnania administratív-
nych pracovníkov. Platové 
podmienky dohodou. Tel.: 
054/7881077.

OBČIANSKA INZERCIA

REKONŠTRUKCIE A STAVEBNÉ 
PRÁCE – exteriér a interiér.

Tel.: 0918 190 995

„Slza v oku, v srdci žiaľ, čo drahé bolo 
osud vzal.“
So žiaľom v srdci oznamujeme, že nás dňa 
20. marca 2021 vo veku 76 rokov opustila 
naša drahá manželka, mamka, babka a 
prababka

Mária PUHÁKOVÁ 
z Vyšnej Olšavy.

Kto ste ju poznali a mali radi, venujte jej 
spolu s nami tichú spomienku a modlitbu.

S láskou a vďakou sa lúči manžel Michal, 
dcéra Monika a vnuci Róbert  

a Lukáš s manželkami.

SMÚTOČNÉ OZNÁMENIE

„Na oblohe sa rozsvietila veľká hviezda,
to si Ty, otec náš, a pozeráš na nás z neba.
Tam v raji nebeskom, pokoj večný maj,
buď našim anjelom, na zemi nás chráň.
Hoci si odišiel, nie si medzi nami,
navždy si zostal v srdciach tých,
ktorí Ťa vrúcne milovali.“
S bolesťou v srdci oznamujeme, že nás dňa 
28. marca 2021 vo veku 83 rokov navždy 
opustil náš drahý otec a dedko

Andrej ZELEŇÁK  
zo Stropkova.

Ďakujeme všetkým príbuzným a známym, 
ktorí sa s ním prišli rozlúčiť na jeho poslednej 
ceste, za prejavy sústrasti a kvetinové dary.

S láskou a vďakou sa lúči smútiaca rodina.

SMÚTOČNÉ OZNÁMENIE

Pohotovosť
Nemocnica arm. gen. L. Svobodu, MUDr. Pribulu 412/4,
089 01 Svidník
Dospelí: 054/786 03 38 Deti a dorast: 054/786 05 61
Tiesňová linka: 112

Pohotovostné služby

31.3. MEDIC SK MUDr. Pribulu 463/15 16:00 - 19:00

Lekárenská pohotovostná služba je vykonávaná v pracovných 
dňoch v čase od 19.00 h do 22.30 h, počas víkendov v čase od 
07.00 h do 22.30 h. vo Svidníku

Zubno-lekárska pohotovostná služba je počas víkendov 
a sviatkov vykonávaná v čase od 08.00 h do 12.00 h.

10.04. MUDr.Girašek Ľ. Stropkov Letná 1946/3
11.04. MUDr.Girašek Ľ. Stropkov 054/7424197
17.04. MUDr.Hutňan M. Svidník Centrálna 812
18.04. MUDr. Hutňan M. Svidník 054/7521236
24.04. MUDr. Hutňanová J. Giraltovce      Dukelská 119
25.04. MUDr.Hutňanová J. Giraltovce 907901744
01.05. MUDr.Jánošík M. Svidník MUDr.Pribulu 148
02.05. MUDr.Jánošík M Svidník 054/7520901

„Valentínska kvapka krvi“, minulú stredu darovali krv 
vo Svidníku títo bezpríspevkoví darcovia krvi:

Od srdca k srdcu

Vďaka Vám za Váš šľachetný čin!
ÚzS SČK Svidník

1.  Ľuboš Paranič 30
2.  Stanislav Olejár 38
3.   Ján Klučár      41
4.  Kristína Bageľová 4
5.  Peter Gula 84
6.  Jana Burjáková 35
7.  MUDr. Adela Fiľarská P
8.  Natália Goriščáková 7
9.  Ľuboš Petný P
10.  Martin Močilenko 45
11.  Adam Zápotocký 6
12.  Štefan Teraz 45
13.  Kristína Mikitová 6

14.  Ivan Mikita 83
15.  Vincent Miňo 44
16.   Štefan Vansáč 5
17.  Tadeáš Vansáč 8
18.  Michal Biľ 9
19.  Dis.Art.Jr. Daniel Hic 13
20.  Viliam Rusinko 8
21.  Šimon Šmilniak 2
22.  Jozef Veglovič 29
23.  Jakub Barančík 5
24.  Mgr. Simona Paliová 31
25.  Tatiana Čižeková 2
26.  Jakub Hurný 3



13 13 Stropkovské SpektrumStropkovské Spektrum 6. apríl 20216. apríl 2021

OBEC Miňovce
Miňovce 61, 090 32 Miňovce

O Z N Á M E N I E 

Obec Miňovce zastúpená starostom obce Miroslavom 
Mojsejom, na základe § 13 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších právnych predpi-
sov  a v nadväznosti  na § 9a ods. 1 písm. c), zák. SNR č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 
a v súlade s uznesením obecného zastupiteľstva č. 3/2019 
zo dňa 27. 06. 2019

týmto oznamuje, že ponúka na predaj nehnuteľnosť:
•	 parcelné číslo: 93/8 – zastavaná plocha a nádvorie, vo 

výmere 2375 m2, ako parcela registra C, zapísaná na LV 
č. 1, obec Miňovce, katastrálne územie Miňovce, okres 
Stropkov,

 formou priameho predaja

- najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty majetku 
stanovenej podľa Vyhlášky MS SR č. 492/2004 Z. z. o stano-
vení všeobecnej hodnoty majetku v znení neskorších práv-
nych predpisov, t. j. znaleckého posudku č. 18/2021zo dňa 
29. 03. 2021.

Podmienky priameho predaja sú zverejnené na internetovej 
stránke obce: www.minovce.dcom.sk 

Miroslav Mojsej, starosta obce

4 16. marec 2021 Stropkovské Spektrum

Prevádzka: Hviezdoslavova 7, Stropkov
 (budova bývalého Agrostavu)
www.rokolor.sk 0908 272 033
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predajňa farieb

Prevádzka: Hviezdoslavova 7, Stropkov
 (budova bývalého Agrostavu)
www.rokolor.sk

predajňa fariebpredajňa farieb

miešanie interiérových, fasádnych farieb a omietok, 
synteti ckých, epoxidových a polyuretánových farieb, 
vodou riediteľných farieb, lazúr a lakov na drevo. 
To všetko na počkanie v priebehu niekoľkých minút.

Ponúka

Otvorené: Po - Pia: 8.00 - 16.30 hod. So: 8.00 - 12.00 hod.
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Stropkovčan Dominik Antoš pracuje ako administrátor, 
no vo veľkej záľube sa venuje najmä fitness a kulturistike. 
Je súťažiacim v International Federation of Bodybuilding 
and fitness Elite Pro. S posilňovaním začal už počas základ-
nej školy. V súčasnosti sa pripravuje na svoju prvú profesi-
onálnu súťaž. V našom rozhovore nám prezradil aj to, ako 
veľmi ho v športovej oblasti ovplyvnil koronavírus.

„Verím, že s cvičením ni-
kdy neprestanem“

V dobe, keď bol žiakom 
základnej školy, začal posil-
ňovať. „Začínali sme partia 
asi šiestich chlapcov, no na-
koniec som ostal sám a po-
kračoval som v tomto smere. 
Verím, že to tak bude do kon-
ca života. Je to ako droga, keď 
raz začnete, je ťažké prestať. 
A ak pre to máte tak silnú 
vášeň ako ja, budete cvičiť, 
hoci nie na profesionálnej 
úrovni,“ povedal v úvode. 

„Za veľmi úspešný pova-
žuje rok 2018“

Dominik začal so súťaže-
ním v roku 2015, keď sa ho 
jeho kolega a dlhoročný ka-

marát, Pavol Glovacký (pred-
seda oddielu KST – Stropkov) 
opýtal, či by nechcel skúsiť 
vtedy novú kategóriu v kul-
turistike a fitness, tzv. Men´s 
Physique. „A tak to celé zača-
lo. Touto cestou by som sa im 
chcel poďakovať za sprístup-
nenie priestorov,“ povedal a 
dodal, že jeho najlepšie sú-
ťažné roky boli od roku 2015 
až po súčasnosť. „Za veľmi 
úspešný považujem rok 2018, 
kedy som sa počas neho zú-
častnil desiatich súťaží, z 
toho deväť bolo v zahraničí. 
Na deviatich súťažiach som 
uspel na pódiovom umiestne-
ní, čiže v TOP trojke.“ 

Za sebou má viacero 
úspešných súťaží

Dominik je najviac hrdý 
na to, že v roku 2018 vo Fín-
sku získal Elite PRO karty, tzv. 
status profesionála. „Skončil 
som tam na druhom mieste 
z celkového hodnotenia sú-
ťažiacich z celého sveta a zo 
všetkých kategórií na danej 
súťaži. Ďalším skvelým úspe-
chom bolo, že v tomto roku 
sa počas súťaženia zbiera-
li body do World Rankingu 
(hodnotenia súťažiacich), 
kde som na konci roka skon-
čil na 4/5 mieste (boli sme 
tam dvaja s rovnakým poč-
tom bodov na štvrtom a pia-
tom mieste) zo 695 preteká-
rov z celého sveta,“ prezradil.

Motiváciu dokáže nájsť 
aj v týchto ťažkých časoch

Náš rodák priznal, že v ak-
tuálnej situácii je ťažké nájsť 

motiváciu. „Všade je počuť 
správy o obmedzeniach, prí-
kazoch. „Avšak musím po-
vedať, že jednou z mojich 
motivácií aj v tomto čase je 
vášeň k tomu, čo robím a čo 
ma napĺňa. Keď sa spýtate 
futbalistu, čo ho najviac baví 
na futbale, určite neodpovie, 
že behanie za loptou. Skôr to 
budú odpovede ako odrea-
govanie sa, systematickosť v 
športe či nejaká disciplína s 
tým spojená. Takto nejako je 
to aj u mňa. Určite pre mňa 
nie je motiváciou ísť do fit-
ness centra a dvíhať železo,“ 
objasnil Dominik. Najviac ho 
motivuje práca s vlastným 
telom, to, ako sa telo dokáže 
meniť, ako reaguje na zme-
ny v strave, či pridáte jeden 
deň viac sacharidov a cukrov 
alebo pôjdete na minime a 
musíte odtrénovať kvalitný 
tréning. „Za tým všetkým je 
veľa štúdií a sledovania, ako 
ľudské telo funguje a to ma 
na tom motivuje asi najviac.“ 

Príprava na súťaž býva 
náročná

Zaujímalo nás, ako vyzerá 
príprava na súťaže a od čoho 
závisí. Dozvedeli sme sa, že 
každá príprava je v podsta-
te rovnaká. Zo začiatku ide 
o objemovú prípravu, kde 

sa snažíte na seba „nalepiť“ 
čo najviac svalovej hmoty, 
následne prejdete do tvaro-
vacej a potom do rysovacej 
prípravy. „Každým dňom sa 
to stupňuje. Tréningy sú čím 
ďalej, tým ťažšie. Rovnako je 
to so stravou, čím viac sa čas 
k súťaži kráti, tým je diéta 
tvrdšia a taktiež to závisí aj 
od formy. Existuje príprava, 
kedy to nepreženiete v tzv. off 
season, kedy môžete jesť viac 
menej čokoľvek. V tom prípa-
de je aj diéta ľahšia. U mňa 
diéta trvá dvanásť až pätnásť 
týždňov pred súťažou. Tré-
nujem šesťkrát do týždňa, 
postupne pridávam aj kardio 
raz za deň, občas aj dvakrát 
do dňa. S pribúdajúcim ča-
som trénujem každý deň.“

„Pandémia zavrela fit-
ká, ktoré pre mňa boli dô-
ležité“

Pandémia zasiahla azda 
každého z nás a výnimkou 
nie sú ani športovci. „Kvôli 
tejto situácii sú zavreté fit-
ness centrá, ktoré som dosť 
často využíval na trénovanie. 
Stroje, ktoré sa v nich nachá-
dzajú, boli pre mňa veľmi dô-
ležité. Taktiež ma obmedzuje 
cestovanie z okresu do okre-
su, keď že potrebujem cho-

Stropkovčana Dominika Antoša čaká súťaž na Malte
„Fitness a kulturistika nepatria medzi olympijské športy. 
To je dôvod, prečo nie sú štátom podporované“
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dievať za parťákmi zo súťaž-
nej scény, ktorí vedia, ako má 
postava vyzerať, vedia sa na 
mňa pozrieť očami rozhod-
cov a povedať mi, kde treba 
zabrať, kde ubrať a podobne. 
Teraz fungujeme, ako všetci, 
len online verziou.“

Súťaže sú náročné aj z 
finančného hľadiska

Fitness a kulturistika 
nepatria medzi olympijské 
športy, z tohto dôvodu nie sú 
finančne podporované štá-
tom. Zväz kulturistiky a fit-
ness podporuje len amatérov 
a aj to nie všetkých. „V roku 

2018 som súťažil na spomí-
naných deviatich súťažiach 
v zahraničí, kde som od nich 
nedostal ani cent. Keby som 
nemal známych, ktorí mi boli 
ochotní prispieť symbolickou 
sumou, bolo by to veľmi ťaž-
ké. Ani teraz to nie je žiadna 
výhra. Tým, že sa mi tie sú-
ťaže posunuli, naťahuje sa aj 
príprava a ide to viac do pe-
ňazí. Len samotná doprava 
a ubytovanie na spomínanej 
Malte ma vyjde na viac ako 
štyristo eur a to je, samozrej-
me, bez stravy. Aj touto ces-
tou by som sa chcel prihovo-
riť a poprosiť známych i ne-

známych, ktorí sú ochotní a 
majú chuť prispieť a pomôcť. 
Budem veľmi vďačný za kaž-
dú pomoc.“

„Neskôr sa budem ve-
novať príprave na súťaž v 
Ostrave“

Názov spomínanej profe-
sionálnej súťaže na Malte je 
Diamond Cup Malta, kde vy-
stúpia aj Elite Pro pretekári 
z celého sveta. Táto súťaž sa 
pôvodne mala konať 4. apríla 
počas Veľkej noci, no Malta 
prijala striktné opatrenia a 
zrušila všetky udalosti pri-
bližne do 17.apríla. „Náročná 

bola pre mňa aj skutočnosť, 
že som bol nastavený na to, 
že súťaž sa uskutoční v prvé 
májové dni a zrazu sa to všet-
ko posunulo o osem týždňov 
neskôr. Samozrejme, aj z toh-
to dôvodu to stojí ešte viac 
peňazí. Ďalšia súťaž, na kto-
rú sa chystám, sa uskutoční 
20.júna v Ostrave,“ povedal 
v závere Dominik a dodal, že 
už teraz ďakuje všetkým, ktorí 
mu pomohli aj teraz v prípra-
ve a prispeli dobrovoľným ka-
marátskym sponzorským. 

-red- 
foto: antoš

Dávid Špak je súčasťou tímu KFC Komárno 
„Verím, že čoskoro nás na tribúne opäť 
povzbudia fanúšikovia“

Jeho materským klubom je MŠK Tesla Stropkov, 
kde pôsobil do pätnástich rokov. Počas dorastu hrá-
val  v MFK Zemplín Michalovce, kde je aj študoval 
na strednej škole. V mužskom futbale začínal vo FK 
Slavoj Trebišov a v súčasnosti je súčasťou tímu KFC 
Komárno na pozícii obrancu. Stropkovčan Dávid Špak 
by si v budúcnosti rád zahral niekde v zahraničí v čo 
najvyššej lige.  

Na Trebišov bude vždy 
v dobrom spomínať

V úvode nášho rozhovoru 
nás zaujímalo, čo ho viedlo 
k prestupu z trebišovského 
klubu do FK Slavoj Trebišov. 
„V Trebišove som pôsobil 
necelé tri roky a sám som 
cítil, že potrebujem zmenu. 
V zime prišla ponuka z Ko-
márna, neváhal som.  Avšak 
svoje pôsobenie v trebišov-
skom tíme hodnotím pozi-
tívne. Vždy sme boli úžasná 
partia, ktorá ťahala za je-
den povraz, či už na ihrisku 
alebo mimo neho. Začínal 
som tam s mužským futba-
lom, čiže na tento klub bu-
dem vždy v dobrom spomí-
nať,“ prezradil Dávid.  

V súčasnom tíme si fi-
nančne polepšil

Dávid by chcel byť v sú-
časnom tíme stálou súčas-
ťou základnej zostavy, hrať 
čo najviac a zdokonaľovať 

sa. „Predsa len, môj aktuál-
ny tím je na západnom Slo-
vensku, kde je futbal viac na 
očiach. Chcel by som sa po-
súvať stále vyššie a vyššie.“ 
Priznal, že v klube Komárna 
je to zo športového hľadis-
ka približne rovnaké, ako  
v tom predchádzajúcom, no 
z finančného hľadiska je to  
o čosi lepšie. 

„Pre každý tím je fanú-
šik dvanástym hráčom“

Pandémia zasiahla aj 
druhú slovenskú futbalovú 
ligu. „Tréningy prebiehajú 
síce ako obvykle, no na pra-
videlnej báze je testovanie 
a samozrejme všetky hygie-
nické potreby, ako naprí-
klad dezinfekcia rúk. Čo je 
však horšie, veľmi nám chý-
bajú fanúšikovia na štadió-
ne, pretože pre každý tím je 
fanúšik dvanástym hráčom. 
Všetci veríme, že sa to dá čo 
najskôr do poriadku a naša 
podpora sa čoskoro vráti na 
tribúny,“ dodal. 

„Každý tréner mi niečo 
dal“

Určite každý futbalista 
má svojho obľúbeného tré-
nera a tak sme túto otázku 
položili aj Dávidovi. Dozve-
deli sme sa, že každý jeden 

tréner, či už v stropkovskom, 
michalovskom i trebišov-
skom tíme mu niečo dal. „Ak 
by som si však musel vybrať, 
z dorastu by to bol micha-
lovský tréner, p.Rusnák a 
v mužskom futbale tréner 
Benkovský.“

-red-

Dávid sa futbalu venuje od 
útleho veku.

Stropkovčan má futbalové 
ambície.
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Vo svidníckej nemocnici si pripomenuli Deň lekárov, 
ocenili najdlhšie slúžiacich

Pri príležitosti Dňa le-
károv, ktorý bol 30. marca, 
vedenie Nemocnice Svet 
zdravia Svidník poďakovalo 
svojim vyše 60 lekárom za 
ich prácu pre pacientov, pro-
fesionalitu a obetavosť.

Po prvýkrát vo svidníc-
kej nemocnici započali novú 
tradíciu a rozhodli sa pri prí-
ležitosti sviatku lekárov oce-
niť lekárky a lekárov, ktorí v 
období posledného roka (od 
01. 04. 2020 – 30. 03. 2021) 
dosiahli v nemocnici vo 
Svidníku okrúhle pracovné 
jubileum, resp. v nemocnici 
pracujú viac ako 40 rokov.

O pacientov sa už presne 
40 rokov stará lekárka Oľga 

Lombartová, primárka pe-
diatrického oddelenia, ktorá 
oslavovala okrúhle pracovné 
jubileum. Medzi ocenenými 

lekármi, ktorí v nemocnici 
pracujú viac ako 40 rokov, 
boli Anna Kravecová (neu-
rologické oddelenie), Viliam 
Revický (ambulancia klinic-
kej imunológie a alergoló-
gie), Pavel Lipčák (fyziatric-
ko-rehabilitačné oddelenie) 
a Marián Baja (rádiologic-
ké oddelenie). Mimoriadne 
ocenenie za klinický men-
torský prístup počas prvej 
vlny pandémie COVID-19 
získal lekár Martin Kolibáb.

Nemocnica Svet zdra-
via Svidník ďakuje všetkým 
lekárom za ich každoden-
nú náročnú prácu, ktorú 
vkladajú do liečby svojich 
pacientov. „Nesmierne si 
vážime Vašu prácu. Váže-
ní lekári, prajeme Vám do 
ďalších osobných a pra-
covných dní veľa zdravia, 

optimizmu a veľa spokoj-
ných pacientov, ktorí k 
Vám prídu s dôverou vo 
Vás a v nemocnicu Svid-
ník,“ uviedla.

Deň lekárov si pripomí-
nali v celej sieti nemocníc 
Svet zdravia a polikliník 
ProCare. Celkovo ocenili 123 
lekárov v 27 entitách vráta-
ne troch lekárov Pracovnej 
zdravotnej služby. Najviac 
ocenených bolo medzi le-
kármi pôsobiacimi v sieti 
vyše 40 rokov. V ProCare a 
Svet zdravia však pracuje aj 
šesť lekárov, ktorí sa starajú 
v nemocnici o pacientov už 
viac ako 50 rokov!

Jana Fedáková
komunikačná špecialistka

sieť nemocníc Svet 
zdravia a polikliník ProCare


